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SOTEKON EDUSTAJISTO       

Aika: ti 22.3.2016  klo 14 
Paikka: Tuttavantupa, ,Koulukatu 18, Heinola 
Osallistujat: 15 henkilöä, osallistujalista liitteenä 
 
ASIAT: 

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 
Puheenjohtaja Kirsi Lehtimäki avasi kokouksen.  

 
2. Ilmoitusasiat 

- Tavallisen tallaajan SOTE-seminaari WPK-talolla to 21.1.2016 ; tilaisuus sai 
paljon medianäkyvyyttä, (paikallislehti, -radio ja TV:n alueuutiset) ja herätti 
hyvää keskustelua, väkeä paikalla noin 100. Koko SOTE edelleen aika 
keskeneräinen. 

               
3. PlaaniNews-hanke etenee 

- Nettisivut aukenee huhtikuussa, infotilaisuus yhdistyksille ennen sitä. 
Viestintään liittyvää koulutusta yhdistyksille suunniteltu elo-syyskuulle. 
 

4. Vuosikokous 
- Päätettiin pitää Tuttavantuvalla 26.4. klo 16 alkaen. 
- Käytiin läpi toimintakertomusta ja tilinpäätös (liitteenä) sekä 
toimintasuunnitelma ja talousarvio vuodelle 2016 . Sihteeri tehnyt toiminta-
avustushakemuksen kaupungille 350 euroa. 

            - Vuoden Kukka päätettiin yksimielisesti myöntää Heinolan kaupungin  
              Terveystuvalle tunnustuksena monipuolisesta ikäihmisiä palvelevasta  
              toiminnasta.  
  

5. Muut esille tulevat asiat  
- Heli kertoi Terveystuvan kevään ohjelmasta. Liikuntaneuvojat tulevat 
mielellään myös yhdistysten tilaisuuksiin kertomaan liikuntavinkeistä. 
Liikuntabussi kulkee aina torstaisin 28.4. asti ja kuljettaa kotiovelta 
liikuntapaikalle (Elämänkaaritalo, Valolinna ) ja takaisin. Hinta 5 e sis. meno- ja 
paluukuljetuksen.  
 
- Kehitysvammaisten tuki Ry järjestää Vapputanssiaiset 1.5. Aavehallilla 
 
- Yhdistyksille on tullut Heinolan kaupungilta Hobby-messutiedote. Messut 
järjestetään su 4.9. klo 12-17 Heinolan lukion tiloissa. SoTeKo:lle varataan 
messuilta alue jonne sen jäsenjärjestöt voivat tulla esittelemään toimintaansa.  
Kysellään vielä vuosikokouksessa järjestöjen osallistumisinnokkuutta. 
Messuille täytyy ilmoittautua 20.5. mennessä. 
 
Tuttavantupa muistuttaa kävijöiden kirjaamisesta; raportointi on tärkeää 
rahoituksen jatkuvuuden kannalta. 
 

6. Seuraava kokous  
- ei vielä päätetty. Kutsutaan koolle joskus vuosikokouksen jälkeen 
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7. Kokouksen päättäminen  
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.15 

 
  
LIITE:  

 
 

 


